
 
Zápis z 1. jednání Řídicího výboru projektu Místní akční plán vzdělávání MČ 

Praha 6 – II 

 

Datum jednání:  24. 6. 2019 

Místo jednání:   Úřad městské části Praha 6, Čs. armády 23, Praha 6 

Přítomni:   viz prezenční listina 

Omluveni:  M. Tengler, J. Barková-Hešíková 

__________________________________________________________________________________ 

 

Program jednání: 

1. Úvod  

Pí. Matoušová, vedoucí projektu MAP Praha 6 – II: 

 přivítala přítomné a zahájila jednání 
 do ŘV byli pozváni všichni členové ŘV MAP I, někteří však o pokračování v MAP II neprojevili 

zájem. Dále byli osloveni další zástupci aktérů v vzdělávání ve SO Praha 6 a ti, kteří projevili 
zájem, jsou přítomni. 

 představila členy Řídicího výboru MAP II 
 konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina (18 z 20) a ŘV je tedy usnášeníschopný, 
 za zapisovatele byl určen p. Benda, člen realizačního týmu. 

 
 

2. Statut a Jednací řád Řídicího výboru, předseda Řídicího výboru 

Pí. Matoušová konstatovala, že každý člen obdržel oba dokumenty společně s pozvánkou na jednání. 

Následně zahájila diskusi k oběma dokumentům. Protože k dokumentům nebyla žádná diskuse, 
zahájila hlasování. 

 Pí. Matoušová zahájila hlasování o Statutu Řídicího výboru. 

Statut Řídicího výboru byl schválen (pro 18, proti 0, zdržel se 0). 

 Pí. Matoušová zahájila hlasování o Jednacím řádu Řídicího výboru. 

Jednací řád Řídicího výboru byl schválen (pro 18, proti 0, zdržel se 0). 

 Následovala volba předsedy Řídicího výboru. Navržen byl p. Dunděra, který byl předsedou i 
v předchozím projektu. Pí. Matoušová zahájila hlasování o předsedovi. 

Předsedou byl schválen p. Dunděra (pro 18, proti 0, zdržel se 0). 

 



3. Představení MAP Praha 6 – II 
 
Pí. Matoušová představila cíle, zaměření a termín realizace projektu MAP Praha 6 – II (viz 
prezentace, která je přílohou zápisu) Dále seznámila členy Řídicího výboru se strukturou 
pracovních skupin a představila členy realizačního týmu : 

 PS pro financování  
 PS pro rozvoj čtenářské gramotnosti a rozvoj potenciálu každého žáka  
 PS pro rozvoj matematické gramotnosti a rozvoj potenciálu každého žáka  
 PS pro rovné příležitosti  
 PS Zájmové vzdělávání a volný čas 
 PS Rozvoj občanských kompetencí žáků a kariérové poradenství  

Současně představila související projekty: Šablony II (komplementární projekt), Školní inkluzivní 
koncepci HMP (v přípravě) a další související projekty (spolupráce s Divadlem S+H nebo Elixír do škol 
pro MŠ a 1. st. ZŠ). 

 

4. Seznámení s tím, co nás čeká 

Pí. Matoušová seznámila členy s tím, co nás v nejbližší době čeká: 

 Aktualizace Strategického rámce – aktualizace bude zpracována v průběhu podzimních 
měsíců, tedy dříve než stanovují Postupy MAP 

 Návrh nových aktivit – již probíhá na základě uskutečněné úvodní konference projektu. Bude 
připraven plán implementace a plán aktivit. 

 Strategické plánování škol – reflexe potřeb školy, 2x v průběhu projektu, od 9/2019 budou 
zapojeni koordinátoři z každé zapojené školy. 

P. Miškovský, člen realizačního týmu, představil aktivity projektu MAP Praha 6 – II vycházející 
z Postupů MAP (viz prezentace, která je přílohou zápisu). Jedná se o: 

 Řízení projektu 
 Rozvoj a aktualizace MAP – představeno detailně 
 Evaluace a monitoring MAP – představeno detailně 
 Implementace MAP 

 
 

5. Informace o KAP 

P. Špryňar, zástupce KAP, představil postup implementace KAPu a jeho aktivity (viz prezentace, která 
je přílohou zápisu): 

 Pilotní provoz polytechnických hnízd pro 2. stupeň ZŠ 
 Aktivity na rozvoj polytechnických dovedností pro 1. stupeň ZŠ v Království železnic 
 Podpora inkluze matematickou a čtenářskou gramotností 
 Zpřístupnění polytechnických míst i pro mimoškolní aktivity dětí s rodiči 
 Spolupráce s MAPy na tvorbě ŠIKKu 

 

6. Diskuse a závěr 

V rámci závěrečné diskuse předsedové nebo členové pracovních skupin představili svou pracovní 
skupinu a její činnost. 

Na závěr pí. Matoušová poděkovala všem členům za účast a ukončila jednání. 

 



Dne 26. 6. 2019 zapsal Jakub Benda 

Zápis schválila Jana Matoušová 

 

Podepsal Mojmír Dunděra, předseda Řídicího výboru     ..................................... 


